
Schriftelijke vragen GroenLinks, mevrouw Yeliz Yildiz-Kaya.

Tijdens de gemeenteraadsvergadering van 27 augustus 2020 stelde de fractie van 
GroenLinks vragen aan het College i.h.k.v. de Toeslagenaffaire. We wilden toen 
weten hoeveel casussen er bekend waren en, indien er casussen bekend waren, hoe 
de begeleiding eruitzag.  

In de documentaire 'Alleen Tegen de Staat' die recent is uitgekomen, vertellen vijf 
vrouwen van begin tot eind wat hen is aangedaan met de toeslagenaffaire. Wat deze 
vrouwen en de andere slachtoffers van de Toeslagenaffaire hebben meegemaakt, is 
niet te bevatten. De impact van dit onmenselijke beleid en de gevolgen hiervan zijn 
immens en duren nog steeds voort. Het feit dat er sprake was van een selectie op 
buitenlandse achternamen en dat vragen en klachten niet gehoord werden, maakt 
dat het extra zorgelijk is. De verhalen maken grote indruk en GroenLinks betreurt het 
dat de Rijksoverheid ook inwoners van Diemen zo in de kou heeft laten 
staan. Daarom vinden wij het extra belangrijk dat deze mensen gehoord en geholpen 
kunnen worden. 

GroenLinks stelt graag de volgende vragen:

- Hoeveel gedupeerden zijn momenteel in beeld bij de gemeente?
- Op welke wijze zijn zij in beeld gekomen?
- Op welke manier worden zij ondersteund door de gemeente?
- Zijn er gedupeerden die af hebben gezien van ondersteuning? Zo ja, hoeveel en 
wat was hiervan de reden?
- Worden er nog extra acties ondernomen om gedupeerden die nog niet in beeld zijn 
alsnog in beeld te krijgen? Zo ja, in hoeverre wordt hierbij overlegd met andere 
gemeenten om kennis en ervaring te delen?
- Op welke wijze wordt vanuit de gemeente verder vormgegeven aan de 
ondersteuning van de slachtoffers van de toeslagenaffaire?


